
ПРОТОКОЛ № 8 

засідання колегії міської ради 
від 20.03.2017р.         Зелена зала 

15.00 

Всього членів колегії – 13 чол. 

Присутні: О.Симчишин – міський голова, М.Кривак – секретар міської ради, Л.Герасимчук, 

Л.Головко, О.Певнєв, В.Триняк, Т.Калюжна, А.Собко, О.Скочеляс, В.Худецький, 

Р.Афійчук, А.Кветко 

Відсутні на засіданні: І.Добжанський 

Запрошені: Г.Мельник – заступник міського голови, А.Нестерук – заступник міського 

голови, Ю.Сабій – керуючий справами виконавчого комітету, С.Ямчук – начальник 

фінансового управління, В.Коліщак, О.Яницький, Н.Собко – депутати міської ради, 

М.Трещов - начальник управління комунального майна, О.Чорнієвич – директор 

департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів, Т.Поліщук – начальник 

управління капітального будівництва, Л.Демчук - завідувач юридичного відділу, В.Новачок 

- начальник управління житлово – комунального господарства, С.Воронецький – начальник 

управління праці та соціального захисту населення, Б.Ткач – начальник управління охорони 

здоров’я, С.Ремез - начальник управління молоді та спорту, Р.Миколаїв – директор 

департаменту освіти, А.Ромасюков – начальник управління культури і туризму, Р.Сідлецька 

– начальник управління торгівлі, представники громадськості, ЗМІ 

Головує на засіданні: О.Симчишин – міський голова 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової тринадцятої сесії міської ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової  тринадцятої  сесії міської ради питання: 

 

2.1. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) зі зміною 

конфігурації земельних ділянок, довжин сторін, точок координат із збереженням загальної 

площі земельної ділянки (за пропозицією постійної комісії з питань містобудування, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища); 

 

2.2. Про затвердження Програми підвищення рівня безпеки пасажирських перевезень на 

території міста Хмельницького на 2017 рік (за пропозицією постійної комісії з питань 

соціально – економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції); 

 

2.3. Про внесення змін до рішення дев’ятої сесії міської ради від 26.10.2016 № 19 (за 

пропозицією постійної комісії з питань роботи житлово – комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста); 

 

2.4. Про встановлення загальноосвітнім навчальним закладам міста Хмельницького пільги по 

сплаті земельного податку в квітні – грудні 2017 року (за пропозицією постійної комісії з 

питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку 

громадянського суспільства, свободи слова та інформації) 

 

3. Різне. 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. До 

порядку денного чергової тринадцятої сесії міської ради за 

пропозицією постійної комісії з питань містобудування, земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища 

пропонується включити питання «Про надання дозволу на 

розроблення технічних документацій із землеустрою щодо 
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встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) зі зміною конфігурації земельних ділянок, довжин сторін, 

точок координат із збереженням загальної площі земельної ділянки», 

за пропозицією постійної комісії з питань соціально – економічного 

розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонується 

включити питання «Про затвердження Програми підвищення рівня 

безпеки пасажирських перевезень на території міста Хмельницького на 

2017 рік», за пропозицією постійної комісії з питань роботи житлово – 

комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста пропонується включити питання «Про 

внесення змін до рішення дев’ятої сесії міської ради від 26.10.2016 № 

19», за пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити 

питання «Про встановлення загальноосвітнім навчальним закладам 

міста Хмельницького пільги по сплаті земельного податку в квітні – 

грудні 2017 року». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

Перше питання «Про затвердження звіту про виконання міського 

бюджету за 2016 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до бюджету міста 

Хмельницького на 2017 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

 Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

пропонує здійснити перерозподіл призначень управління економіки: 

- зменшити призначення загального фонду по КПКВ 7318600 «Інші 

видатки» в сумі 120683,10 грн., передбачені на реалізацію 

програми фінансової підтримки комунальної установи 

Хмельницької міської ради «Агенція розвитку міста» на 2017-

2018 роки; 

- збільшити призначення спеціального фонду за КПКВ 7318800 

«Інші субвенції» в сумі 120683,10 грн. -  надання субвенції 

обласному бюджету на реалізацію заявки виконавчого комітету 

Хмельницької міської ради, яка визнана однією з переможців 

конкурсного відбору заявок на придбання обладнання для 

створення робочих місць на умовах  співфінансування в рамках 

реалізації проекту міжнародної технічної допомоги 

Європейського Союзу «Створення сучасної моделі управління 

регіональним розвитком ринку праці в Хмельницькій області». 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує здійснити перерозподіл призначень 

департаменту освіти і науки: 

- зменшити призначення по КПКВ 1011010 «Дошкільна освіта» в 

сумі 7 165 258,00 грн. та по КПКВ 1011020 «Надання загальної 

середньої освіти загальноосвітніми навчальними закладами» в 

сумі 6 374 490,00 грн.,  передбачені на реалізацію інвестиційного 

проекту «Підвищення енергетичної ефективності закладів 

бюджетної сфери м.Хмельницького» в ДНЗ №26, №29, №54, 
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ЗОШ №14 та ЗОШ № 15;  

збільшити призначення по КПКВ 1017410 «Заходи з 

енергозбереження» в сумі 13 539 748,00 грн. на капітальний 

ремонт, «Підвищення енергетичної ефективності закладів 

бюджетної сфери міста Хмельницького» для ДНЗ №26, 29, 54, 

ЗОШ №14, №15. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення пільги Хмельницькому благодійному фонду 

«Хесед Бешт» по сплаті податку на нерухоме майно, відмінне від 

земельної ділянки, в 2017 році» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми економічного та соціального розвитку 

міста Хмельницького на 2017 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує доповнити розділ 3. «Фінансові ресурси міста» підрозділ 

3.2. «Підвищення ефективності управління об’єктами комунальної 

власності» пункт «Пріоритетні завдання і заходи» підпункт «2. 

Забезпечення результативної роботи комунальних підприємств» 

наступним реченням: забезпечення впровадження на 

великогабаритному транспорті комунальних підприємств міста 

систем GPS та витратомірів пального – управління житлово-

комунального господарства. Термін виконання: до 01.07.2017 року 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження звіту про використання коштів цільового фонду 

Хмельницької міської ради за 2016 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до плану роботи Хмельницької міської ради на 

перше півріччя 2017 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення п’ятдесятої сесії міської ради від 

27.05.2015 № 55» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує  виключити з пункту 1.2 проекту рішення абзац 2: «Волик 

Вікторію Леонтіївну – завідувача загального відділу Хмельницької 

міської ради» 

 

Протокольно доручити департаменту освіти та науки внести зміни до 
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Положення про звання «Почесний громадянин міста Хмельницького», 

включивши до складу комісії по визначенню кандидатів на 

присвоєння звання «Почесний громадянин міста Хмельницького» 

голову громадської ради за посадою. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з 

військовими частинами та комісія з питань соціально-економічного 

розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонує внести 

зміни в абзац 3 пункту 1.2 проекту рішення, замінивши вираз 

«головного спеціаліста» на вираз «заступника директора» 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання  

«Про створення комунальної установи Хмельницької міської ради 

«Агенція розвитку міста» та затвердження Програми фінансової 

підтримки комунальної установи Хмельницької міської ради «Агенція 

розвитку міста» на 2017 – 2018 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

пропонує доповнити пункт 4.3 додатку 1 проекту рішення словами: 

«на основі проведення відкритого конкурсу». 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує доповнити розділ 4 «Управління Агенцією» додатку 1 

проекту рішення пунктами, які передбачають обов’язкові вимоги до 

кваліфікації керівника та працівників Агенції, а саме: для керівника – 

вільне володіння англійською мовою, для працівників – вільне 

володіння будь-якою іноземною, крім російської, мовою. 

 

Протокольно доручити заступнику міського голови Гончаруку В.В. 

підготувати проект рішення міської ради про внесення змін в 

структуру та функціональні обов’язки управління економіки. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми розвитку підприємництва 

м.Хмельницького на 2017 - 2018 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує доповнити назву та пункт 1 проекту рішення після слова 

«Програми» словами «сприяння та» 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення сесії міської ради від 18.05.2016 № 7» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про проведення конкурсу щодо дегазації полігону твердих 

побутових відходів у місті Хмельницькому та про втрату чинності 

рішень міської ради» 
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Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження договору про грант з НЕФКО для фінансування 

інвестиційного проекту» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Положення про герб міста Хмельницького, 

Положення про прапор міста Хмельницького, Положення про прапор 

(штандарт) Хмельницького міського голови та втрату чинності рішень 

міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує доповнити пункт 2 додатку 2 після слів «синього 

(лазурового кольору)» словами «довжиною хвилі світла від 440 нм до 

485 нм» та пункт 2 додатку 3 після слів «синього (лазурового 

кольору)» словами «довжиною хвилі світла від 440 нм до 485 нм» 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення зміни до рішення сорок восьмої сесії міської ради № 

80 від 04.03.2015 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення дев’ятої сесії Хмельницької міської 

ради від 26.10.2016 року № 5» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення шостої сесії Хмельницької міської 

ради від 18.05.2016 року № 3» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Порядку інформування про діяльність 

комунальних підприємств, засновником яких є Хмельницька міська 

рада» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  Є пропозиції. 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з 

військовими частинами та комісія з питань соціально-економічного 

розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонує внести 

зміни в пункт 2 проекту рішення, замінивши цифри «01.04.2017» на 

цифри «25.04.2017» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, 
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антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з 

військовими частинами та комісія з питань соціально-економічного 

розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонує доповнити 

пункт 4.2 додатку 1 проекту рішення після слів «відділу внутрішнього 

контролю» словами «та управлінню організаційно-інформаційної 

роботи та контролю» 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання  

«Про внесення змін та доповнень до Статутів Хмельницьких дитячо – 

юнацьких спортивних шкіл № 1  та № 3, Положення про 

Хмельницький міський Центр соціальних служб для сім’ї, дітей та 

молоді, Положення міського центру по роботі з дітьми та підлітками 

за місцем проживання та затвердження Статутів та Положень у нових 

редакціях» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу Хмельницькій гімназії № 1 імені Володимира 

Красицького на списання шляхом ліквідації комп’ютерної техніки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Положення про персональну стипендію 

Хмельницької міської ради в галузі освіти для обдарованих дітей 

міста Хмельницького та про втрату чинності рішень сесії 

Хмельницької міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про підвищення тарифних розрядів педагогічним працівникам 

загальноосвітніх, дошкільних та позашкільних навчальних закладів, 

що фінансуються за рахунок місцевого бюджету» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує доповнити назву та пункт 1 проекту рішення 

після слів «педагогічним працівникам» словами «та вчителям-

логопедам» 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає).   

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення п’ятнадцятої сесії Хмельницької 

міської ради від 27.12.2007 року № 7 та про втрату чинності рішення 

тридцять сьомої сесії Хмельницької міської ради від 30.04.2014 року 

№ 6» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на передачу в суборенду частини нежитлового 
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приміщення по Старокостянтинівському шосе, 17/1» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження переліку об’єктів міської комунальної власності, 

що підлягають приватизації шляхом продажу на аукціоні» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження?  

 

Собко А.І. – 

депутат міської 

ради 

 

Вважаю, що потрібно проводити аукціони з продажу об’єктів 

комунальної власності із застосуванням олайн – трансляції. Щоб 

аукціони були відкритими та прозорими. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Пропоную протокольно доручити управлінню комунального майна 

розробити механізм проведення електронного аукціону щодо продажу 

об’єктів міської комунальної власності. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про часткове скасування рішення виконавчого комітету від 

23.03.2000 № 223-А» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження нової редакції Положення про управління 

охорони здоров’я Хмельницької міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в додаток до рішення шостої сесії міської ради від 

18.05.2016 року № 20» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання матеріальної допомоги Бухалу І.В.» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення двадцять четвертої сесії міської ради 

від 08.04.2009 № 54 із внесеними змінами» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання  

«Про впорядкування розміщення тимчасових споруд для 

провадження підприємницької діяльності та тимчасових конструкцій 

на території міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з 
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військовими частинами та комісія з питань соціально-економічного 

розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонує викласти 

абзац 4 розділу 1 додатку 2 проекту рішення у новій редакції: 

«Місцевий виробник – суб’єкт господарювання, який: на розміщених 

на території Хмельницької області потужностях виробляє товар або 

заявляє про себе як про виробника товару чи про виготовлення такого 

товару на замовлення, розміщуючи на товарі та/або на упаковці чи 

супровідних документах, що разом з товаром передається 

споживачеві, своє найменування (ім’я), торгівельну марку або інший 

елемент, який ідентифікує такого суб’єкта господарювання; або 

імпортує товар.» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з 

військовими частинами та комісія з питань соціально-економічного 

розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонує викласти 

абзац 2 пункту 2.2. розділу 2 додатку 2 проекту рішення у новій 

редакції: «Поза конкурсом розміщуються пересувні тимчасові 

споруди, власниками (орендарями)  яких є  господарюючі суб’єкти – 

місцеві виробники продовольчих  товарів, у яких офіційно 

зареєстрованими є не менш як 5 працівників, а також 60% продукції, 

яка реалізується, складає продукція власного виробництва. 

Рішення про розміщення ПТС місцевих виробників розглядається 

після пред’явлення асортиментного переліку  продукції, який також в 

подальшому має бути розміщено на вітрині ПТС та  експлуатаційного 

дозволу.» 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції?  

 

Кветко А.Р. – 

депутат міської 

ради  

Пропоную викласти пункт 10.1 проекту рішення в новій редакції : 

«такі тимчасові споруди, у випадках, коли земельні ділянки, на яких 

ведеться будівництво відповідних житлових будинків, безпосередньо 

прилягають до вулиці або провулку, розміщаються у межах цих 

земельних ділянок, без стягнення плати за їх розміщення з 

урахуванням вимог, зазначених у п.2.1. рішення 36-ої сесії міської 

ради №42 від 05.03.2014 «Про внесення змін та доповнень до рішення 

15-ої сесії міської ради №23 від 29.02.2012р. та 21-ої сесії міської ради 

№18 від 12.12.2012р.» 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

Щодо додатку 3 проекту рішення, а саме:  стосовно місць, визначених 

на території міста для проведення ярмаркових заходів, вважаю 

доручити управлінню торгівлі розглянути можливість змістити 

розміщення ярмарки по вул.Прибузькій в сторону до вул.Трудової в 

зв’язку з величезними транспортними заторами по вул.Кам’янецькій, 

в день проведення ярмарки. 

Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мереж зовнішнього освітлення 

квартального комітету № 5 «Катіонівський масив» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – Наступне питання 
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міський голова «Про проведення конкурсу з визначення виконавця послуг з 

вивезення побутових відходів на території міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми розвитку велоінфраструктури  

м.Хмельницького на 2017 – 2025 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на передачу в тимчасове безоплатне 

користування майна» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в Програму енергоефективності, 

енергозбереження та термомодернізації багатоквартирних житлових 

будинків м.Хмельницького на 2016 – 2020 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста дахової котельні житлового будинку по 

вул. Мазура, 18/2 ОСББ «Лідер» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про збільшення розміру статутного капіталу Хмельницького 

комунального підприємства «Електротранс» та затвердження нової 

редакції Статуту Хмельницького комунального підприємства 

«Електротранс» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження Інвестиційної програми міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал» на плановий період (2017р.)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зміну розміру статутного капіталу міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал» та затвердження нової редакції 

статуту міського комунального підприємства 

«Хмельницькводоканал» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – Наступне питання 
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міський голова «Про надання міському комунальному підприємству 

«Хмельницькводоканал» дозволу на списання установки для повірки 

водолічильників шляхом ліквідації» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження Інвестиційної програми комунального підприємства 

«Південно – Західні тепломережі» на 2017 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зміну розміру статутного капіталу міського комунального 

підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго» та затвердження нової 

редакції статуту міського комунального підприємства 

«Хмельницьктеплокомуненерго» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження Інвестиційної програми міського комунального 

підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго» на 2017 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання  

«Про зміну розміру статутного капіталу та затвердження нової 

редакції Статуту комунального підприємства «Чайка» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Регламенту Хмельницької міської ради VІІ 

скликання» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Пропоную проект рішення доповнити пунктом, що стосується роботи 

колегії міської ради, а саме: викласти пункт 1 статті 26 в новій 

редакції: «Колегія міської ради (надалі - Колегія) є дорадчим органом, 

який забезпечує колективний розгляд питань роботи ради перед 

кожним черговим пленарним засіданням міської ради». 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд місцевої ініціативи мешканців м.Хмельницького щодо 

створення осередків самоорганізації населення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок, технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 
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в натурі (на місцевості), внесення змін та втрату чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельної ділянки, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 

ділянок в натурі (на місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

3 проекту рішення наступними пунктами: 

- пунктом 11 надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки з метою передачі у власність 

гр.Стецюку Валерію Васильовичу для ведення особистого 

селянського господарства по вул.Житній,78 площею 1250 кв.м. 

- пунктом 12 надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки з метою передачі у власність 

гр.Стецюку Володимиру Васильовичу по вул.Житній,78 площею 

2500 кв.м. 

- пунктом 13 надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки з метою передачі у власність 

гр.Стецюку Олегу Васильовичу по вул.Житній,78 площею 1250 

кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін та надання земельної ділянки в оренду громадянину» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок громадянам та зміну їх цільового призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення сьомої сесії міської ради від 20.07.2016 

№ 61» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін та надання земельної ділянки у власність громадянину» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
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ділянки, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок в оренду громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам, втрату чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

4 проекту рішення пунктом 3: 

затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

обслуговуючому кооперативі «Керамік» площею 600 кв.м. та надати її 

у власність гр.Костюк Наталії Михайлівні для ведення садівництва 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

7 проекту рішення пунктом 10: 

- надати у спільну сумісну власність земельну ділянку на підставі 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

громадянам Лизун Ользі Василівні, Лизуну Дмитру 

Олександровичу, Лизун Ользі Олександрівні, Лизуну Олегу 

Олександровичу, Лизуну Олександру Олександровичу для 

будівництва та обслуговування жилого будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул.Трудовій,1/2 

площею 1000 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує зняти на довивчення додаток 1, пункти 1-6 додатку 2, 

додатки 3-10 проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  Які ще будуть пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам, 

внесення змін» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання юридичній особі дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне 

користування та поділ земельних ділянок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

1 проекту рішення наступними пунктами: 

- пунктом 2 надати дозвіл управлінню культури і туризму 

Хмельницької міської ради на розробку проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в постійне користування по 

вул.Свободи,24-А площею 90 кв.м. під встановлення 
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трансформаторної підстанції. 

- пунктом 3 надати дозвіл управлінню житлово-комунального 

господарства Хмельницької міської ради на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне 

користування по вул.Заводській,165 площею 80000 кв.м. для 

будівництва та обслуговування будівель закладів комунального 

обслуговування. 

- пунктом 4 надати дозвіл комунальному підприємству по зеленому 

будівництву і благоустрою міста виконавчого комітету 

Хмельницької міської ради на розробку проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в постійне користування по 

вул.Кам’янецькій, біля Хмельницької обласної філармонії, 

площею 1907 кв.м. під сквер імені В.Івасюка. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

3 проекту рішення пунктом 5: 

- надати дозвіл товариству з обмеженою відповідальністю 

«Медрат» на поділ земельної ділянки по вул.Курчатова,6-А 

площею 834 кв.м. на шість земельних ділянок, в т.ч. діл.№1-178 

кв.м., діл.№2-274 кв.м., діл.№3-123 кв.м., діл.№4-115 кв.м., 

діл.№5-65 кв.м., діл.№6-79 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує зняти на 

довивчення пункт 4 додатку 3 проекту рішення 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує виключити з проекту рішення пункт 2 додатку 2. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, затвердження 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок та надання 

земельних ділянок в оренду  фізичним та юридичним особам, 

погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу 

земельних ділянок, поновлення договорів оренди земельних ділянок 

шляхом укладання додаткових угод, внесення змін в рішення сесії 

міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 8 наступного змісту: 

- При укладанні додаткових угод щодо поновлення договорів 

оренди Мурзі Валерію Григоровичу по вул.Мирного,19/1 

загальною площею 1000 кв.м.
 

(кадастровий номер 

6810100000:17:003:0132) та товариству з обмеженою 

відповідальністю «Інвестбуд-Поділля» по вул.Мирного,19 

загальною площею 1925 кв.м.
 

(6810100000:17:003:0079) 

застосувати при обрахунку орендної плати відсоток від 

нормативної грошової оцінки, що враховується для розрахунку 

річної орендної плати за землю в розмірі 12 
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Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує внести наступні 

зміни: 

- у пункті 1 додатку 2 – змінити термін оренди земельної ділянки з 

«6 місяців» на «3 роки»; 

- у пунктах 2, 3, 4, 7, 9, 15, 23, 27, 28 додатку 5 – змінити термін 

оренди земельних ділянок з «6 місяців» на «9 місяців»; 

- у пунктах 5, 10, 16 додатку 5 – змінити термін оренди земельних 

ділянок з «6 місяців» на «3 роки»; 

у пункті 13 додатку 5 – змінити термін оренди земельних ділянок з 

«6 місяців» на «2 роки». 

Які будуть зауваження? (Немає).  Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки юридичній особі зі зміною категорії земель та поновлення 

договорів оренди земельних ділянок шляхом укладання додаткових 

угод» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення наступними пунктами: 

- пунктом 1.3 площею 481 кв.м (в т.ч. діл.№1-75 кв.м., діл.№2-406 

кв.м) по вул.Красовського,5/1 для обслуговування 

адміністративного будинку 

- пунктом 1.4 площею 760 кв.м. по вул.Красовського,39/1 для 

обслуговування приміщення автомайстерні та автомийки 

- пунктом 1.5 площею 900 кв.м. по вул.Красовського,39/1-А для 

обслуговування станції технічного обслуговування автомобілів та 

магазину оптової торгівлі з продажу непродовольчих товарів 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? 

 

Калюжна Т.О. – 

депутат міської 

ради 

Пропоную зняти на довивчення п.1.1 проекту рішення, а саме: 

земельна ділянка площею 4170 кв.м. по вул.Курчатова, 8\4 – Е для 

обслуговування приміщення МСК – 2. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу земельної ділянки в державну власність» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

проекту рішення пунктом 2: 

передати з комунальної власності територіальної громади 

м.Хмельницького у державну власність земельну ділянку площею 
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27385 кв.м. по прв.Купріна,15/А. 

Які будуть зауваження?  

 

Коліщак В.В. – 

депутат міської 

ради 

В мене є зауваження по пропозиції. За даною адресою частина 

земельної ділянки належить до охоронної зони. Академія державної 

прикордонної служби України ліквідує об’єкти нерухомості та згодом 

буде будувати багатоповерхові житлові будинки. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Якщо ми підтримаємо дану пропозицію, то Академія прикордонної 

служби України за кошти державного бюджету зможе побудувати 

житловий будинок та забезпечити житлом своїх працівників, що є 

позитивним аспектом для міської ради. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд пропозицій комісії по земельним спорам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд звернень ПАТ «Хмельницький цукровий завод» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження?  

 

Собко А.І. – 

депутат міської 

ради 

Є заява від  ПАТ «Хмельницький цукровий завод» зняти з розгляду 

проект рішення, запропонований управлінням земельних ресурсів та 

земельної реформи. Вважаю, потрібно надати можливість ПАТ 

«Хмельницький цукровий завод» вирішити свої проблеми. 

 

Чорнієвич О.Б. – 

директор 

департаменту 

архітектури, 

містобудування та 

земельних ресурсів 

 

Станом на 23.12.2016 року заборгованість по сплаті земельного 

податку ПАТ «Хмельницький цукровий завод» складає 2286805.37 

грн. В зв’язку з невиконанням своїх обов’язків щодо сплати 

земельного податку, ПАТ «Хмельницький цукровий завод» 

неодноразово надсилались листи з вимогою погашення 

заборгованості, проте  ситуація  на сьогоднішній день залишається без 

змін. Тому зважаючи на дані обставини, управлінням земельних 

ресурсів та земельної реформи  підготовлено проект рішення щодо 

відмови ПАТ «Хмельницький цукровий завод» в надані дозволів на 

розроблення технічної документації із землеустрою по 

вул.Заводській, 59 площами 5.0477 га та 0.1718 га під виробничу базу. 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть зауваження (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін та надання 

земельних ділянок в оренду, постійне користування юридичним та 

фізичним особам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення додатком 5 наступного змісту: 

-  припинити ПАТ «Свемон-Волинь» право постійного 

користування земельною ділянкою по вул.Героїв Крут,4/1 

площею 8500 кв.м. та надати дозвіл на розробку проекту 
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землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду 

Гуменному Богдану Борисовичу для будівництва та 

обслуговування інших будівель громадської забудови по 

вул.Героїв Крут,4/1 загальною площею 6560 кв.м. у зв’язку з 

переходом права власності на нежитлові приміщення та передачі 

в запас міста земельної ділянки площею 1940 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 5 щодо припинення юридичній особі права 

користування земельною ділянкою, наданої в постійне користування 

згідно Державного акту на право постійного користування земельною 

ділянкою від 27.06.2007 серія ЯЯ №338528 та надання дозволу на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

постійне користування згідно з додатком 6 наступного змісту: 

- припинити Хмельницькому дошкільному навчальному закладу 

№3 «Світлячок» право постійного користування земельною 

ділянкою по прв.Успенському,5 площею 3816 кв.м. та надати 

дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в постійне користування Хмельницькому 

дошкільному навчальному закладу №3 «Світлячок» для 

обслуговування будівлі Хмельницького дошкільного 

навчального закладу №3 «Світлячок» по прв.Успенському,5 

площею 4092 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує виключити з 

проекту рішення пункт 10 додатку 1. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок в оренду, постійне 

користування юридичним особам, внесення змін в рішення сесій 

міської ради, договори оренди землі» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 1.15 наступного змісту: 

- внести зміни в графу 3 пункту 4 додатку рішення сьомої сесії 

міської ради від 20.07.2016 №50 замінивши вираз 

«вул.Чорновола,176/1» на вираз «вул.Чорновола,176/1А» 

відповідно до поданого клопотання Об’єднання співвласників 

багатоквартирного будинку по вул.Чорновола,176/1 «Партнер» 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 1.16 наступного змісту: 

- внести зміни в пункт 1 додатку 4 рішення сьомої сесії міської 

ради від 20.07.2016 №58, виклавши в новій редакції графу 3: 

«м.Хмельницький, вул.Франка,9/5, 6810100000:01:007:0141» та 

графу 6: «773» відповідно до поданого клопотання комунального 

підприємства по зеленому будівництву і благоустрою міста 

виконавчого комітету Хмельницької міської ради 
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Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 5 наступного змісту: 

- «При укладанні додаткової угоди про внесення змін до договору 

оренди землі №681010004000648 від 03.07.2012 об’єднанню 

співвласників багатоквартирного будинку по вул.Чорновола,176/1 

«Партнер» змінити площу земельної ділянки з 840 кв.м. на 102 

кв.м.». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити  проект 

рішення додатком 3: 

- Пунктом 1 погодити об’єднанню співвласників 

багатоквартирного будинку по вул.Чорновола,176/1 «Партнер» 

технічну документацію із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки по вул.Чорновола,176/1А площею 395 кв.м на 16 

ділянок, в т.ч. діл.№1-24, діл.№2-24, діл.№3-24, діл.№4-27, 

діл.№5-33, діл.№6-23, діл.№7-23, діл.№8-23, діл.№9-23, 

діл.№10-24, діл.№11-24, діл.№12-24, діл.№13-24, діл.№14-24, 

діл.№15-24, діл.№16-30 та по вул.Чорновола,176/1 площею 445 

кв.м на 20 ділянок в. т.ч. діл.№1-23, діл.№2-23, діл.№3-22, 

діл.№4-22, діл.№5-22, діл.№6-22, діл.№7-22, діл.№8-22, діл.№9-

22, діл.№10-22, діл.№11-22, діл.№12-22, діл.№13-22, діл.№14-22, 

діл.№15-22, діл.№16-22, діл.№17-22, діл.№18-23, діл.№19-23, 

діл.№20-23. 

- пунктом 2  погодити ПМП «Скіф» технічну документацію із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки по вул.Західно-

Окружній,20-А площею 20000 кв.м на 48 ділянок, в т.ч. діл.№1-

601, діл.№2-295, діл.№3-291, діл.№4-288, діл.№5-284, діл.№6-

282, діл.№7-279, діл.№8-274, діл.№9-271, діл.№10-269, діл.№11-

264, діл.№12-262, діл.№13-258, діл.№14-395, діл.№15-34, 

діл.№16-34, діл.№17-34, діл.№18-34, діл.№19-34, діл.№20-1937, 

діл.№21-1000, діл.№22-1000, діл.№23-1000, діл.№24-1000, 

діл.№25-1000, діл.№26-1000, діл.№27-1000, діл.№28-1000, 

діл.№29-1000, діл.№30-1000, діл.№31-166, діл.№32-408, 

діл.№33-209, діл.№34-254, діл.№35-254, діл.№36-256, діл.№37-

255, діл.№38-258, діл.№39-154, діл.№40-167, діл.№41-149, 

діл.№42-154, діл.№43-155, діл.№44-151, діл.№45-139, діл.№46-

143, діл.№47-155, діл.№48-153 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення додатком 4: 

- пунктом 1  припинити об’єднанню співвласників 

багатоквартирного будинку по вул.Чорновола,176/1 «Партнер» 

право користування 32 земельними ділянками по 

вул.Чорновола,176/1, в т.ч. діл.№1-24, діл.№2-24, діл.№3-24, 

діл.№4-24, діл.№5-33, діл.№6-23, діл.№7-23, діл.№8-23, діл.№9-

23, діл.№10-24, діл.№11-24, діл.№12-24, діл.№13-23, діл.№14-

23, діл.№15-22, діл.№16-22, діл.№17-22, діл.№18-22, діл.№19-

22, діл.№20-22, діл.№21-22, діл.№22-22, діл.№23-22, діл.№24-

22, діл.№25-22, діл.№26-22, діл.№27-22, діл.№28-22, діл.№29-

22, діл.№30-22, діл.№31-22, діл.№32-22 та передати їх з запас 
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міста. 

Які будуть зауваження?  

 

А.Береза – член 

громадської ради  

 

Прошу п.1.3 проекту рішення, яким пропонується змінити цільове 

використання земельної ділянки з «для обслуговування приміщення 

теплиці» на «для обслуговування приміщення теплиці та під 

будівництво багатоповерхових житлових будинків» ТОВ «Медіаторс» 

зняти на довивчення. Містобудівні умови та обмеження, видані на 

дану земельну ділянку передбачають стовідсоткову забудову 

земельної ділянки по вул.Свободи, 12. З викопіювання плану 

зонування вбачається, що дана земельна ділянка відноситься до зони 

зелених насаджень загального користування, що суперечить  рішенню 

міської ради «Про затвердження плану зонування території міста 

Хмельницького, яким передбачено види забудови в зазначеній зоні. 

Адже першочергово земельна ділянка виділялася для обслуговування 

приміщення теплиці, а не для будівництва житлових будинків. Не 

зрозуміло, на підставі чого зараз відбувається зміна цільового 

призначення земельної ділянки. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 

організації та встановлення меж першого, другого, третього поясів 

зон санітарної охорони експлуатаційних свердловин» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки зі зміною цільового призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження?  

 

А.Береза – член 

громадської ради 

 

Прошу даний проект рішення зняти з розгляду. Даним проектом 

рішення пропонується надати дозвіл на розробку проекту 

землеустрою земельної ділянки ТОВ «Мега – Транс» по 

вул.Зарічанській, 1 площею 14102 кв.м. зі зміною цільового 

використання земельної ділянки та зі зміною категорії земель, що 

порушує рішення міської ради від 30.03.2011 року № 25 «Про 

затвердження плану зонування території міста Хмельницького»,  яким 

передбачено види забудови в зазначеній зоні. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення доповнень та змін до Переліку площ, проспектів, 

вулиць, провулків, проїздів, скверів, бульварів, парків, розташованих 

на території міста Хмельницького, затвердженого рішенням 17- ої 

сесії міської ради № 24 від 02.04.2008 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення доповнення в рішення міської ради від 12.12.2012 № 

18 «Про затвердження комплексної схеми розміщення стаціонарних 

тимчасових споруд для провадження підприємницької діяльності на 

території м.Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького від 23.07.2015 № 60» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження?  

 

А.Береза – член 

громадської ради  

 

Даним проектом рішення пропонується змінити містобудівні умови та 

обмеження земельної ділянки та термін сплати пайової участі ПП 

«Терема». Проте Порядок участі замовників у створенні і розвитку 

інженерно – транспортної та соціальної інфраструктури не передбачає 

відстрочення сплати коштів пайової участі. Крім цього, термін сплати 

пайової участі ПП «Терема» закінчився 30.02.2016. Пропоную 

надавати відстрочення терміну сплати коштів пайової участі 

максимум на 3 місяці. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договори про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про звільнення ЖБК «Проскурів - Житлобуд» від сплати пайової 

участі у створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького відповідно до договору від 

23.12.2016 № 339» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про звільнення громадянки  Казмірчук Людмили Володимирівни та 

громадянина Казмірчука Олександра Дем’яновича від сплати пайової 

участі у створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького»  

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 
 

Симчишин О.С. – 

міський голова  

Наступне питання 

«Про укладення тристоронніх договорів про пайову участь у 

створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 
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інфраструктури міста Хмельницького»  

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 
 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлових 

приміщень міської комунальної власності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 
 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення двадцять восьмої сесії міської ради 

від 30.10.2013 № 11» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення дев’ятої сесії міської ради від 

26.10.2016 № 19» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми підвищення рівня безпеки 

пасажирських перевезень на території міста Хмельницького на 2017 

рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення загальноосвітнім навчальним закладам міста 

Хмельницького пільги по сплаті земельного податку в квітні – грудні 

2017 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 

ділянок в натурі (на місцевості) зі зміною конфігурації земельних 

ділянок, довжин сторін, точок координат із збереженням загальної 

площі земельної ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 
 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань містобудування, земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища 

пропонується включити до порядку денного чергової тринадцятої 

сесії міської ради проект рішення «Про надання дозволу на 

розроблення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) зі зміною конфігурації земельних ділянок, довжин сторін, 

точок координат із збереженням загальної площі земельної ділянки» 

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань соціально – економічного 

розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонується 

включити до порядку денного чергової тринадцятої сесії міської ради 

проект рішення «Про затвердження Програми підвищення рівня 

безпеки пасажирських перевезень на території міста Хмельницького 

на 2017 рік» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань роботи житлово – 

комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста пропонується включити до порядку 

денного чергової тринадцятої сесії міської ради проект рішення «Про 

внесення змін до рішення дев’ятої сесії міської ради від 26.10.2016 № 

19» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової тринадцятої сесії міської ради проект 

рішення «Про встановлення загальноосвітнім навчальним закладам 

міста Хмельницького пільги по сплаті земельного податку в квітні – 

грудні 2017 року» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть пропозиції до порядку денного чергової тринадцятої 

сесії міської ради? (Немає). Усі питання порядку денного розглянуті. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

 

Міський голова         О.Симчишин 


